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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága

JEGYZŐKÖNYV

Készült: A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság
2023. október 16-án (hétfő) 16.30 órai kezdettel a Józsefvárosi Polgármesteri 
Hivatal I. emelet 100-as termében megtartott 11. rendes üléséről

Levezető elnök:

Jelenlévő tagok:

Távol:

Camara-Bereczki Ferenc Miklós

Hermann György - alelnök
Gondos Judit
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Szilágyi Demeter
Bálint Gergely
Pacsika Márton
Pető Bálint
Dr. Tarcsay Tibor

Kaiser Edvin Sándor

Jelenlévő meghívottak: Dr. Erőss Gábor - alpolgármester, Rádai Dániel - alpolgármester, 
dr. Székelyhídi Lívia - Jogi Iroda irodavezető, dr. Lennert Zsófia - Kerületgazdálkodási 
Ügyosztály Városüzemeltetési és Zöldprogram Iroda irodavezető, Nemes Gábor István - 
Humánszolgáltatási Ügyosztály ügyosztályvezető, Barta Ferenc - Főépítész, a 
Városépítészeti Iroda vezetője, Bodnár Gabriella - Vagyongazdálkodási Iroda irodavezető, 
Dr. Urban Kristóf - Jogi Iroda-jogi referens

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Tisztelettel köszöntőm a megjelent bizottsági tagokat, a meghívott vendégeket és valamennyi 
jelenlévőt, Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának ez évi 11. rendes 
ülését megnyitom. A törvényességi feladatokat a mai bizottsági ülésen Dr. Székelyhídi Lívia 
látja el. Kérem, a létszám megállapítása érdekében kapcsolják be a szavazókészülékeiket. A 
bizottság létszáma 11 fő, jelen van 10 fő, távolmaradását bejelentette: Kaiser Edvin. 
Tájékoztatom a tisztelt bizottsági tagokat, hogy az 1.4. számú napirendi pontot, „Javaslat 
tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására Budapest VIII kerület Apáthy István 
utca és Balassa utca útfelújításához”, az előterjesztő visszavonta, ezért a napirendi pontok 
számozása 1.5-10. helyett 1.4-9. pontra változik. A 2023. október 11-én kiküldött meghívó 
szerinti napirendi javaslat megszavazása következik, az említett módosítással. A bizottság vita 
nélkül, egyszerű többséggel határoz. Kérem, szavazzunk most.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának

404/2023. (X. 16.) számú határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy az 
alábbi napirendet fogadja el:

Napirend

I. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztések)

Nyilvános előterjesztések

1. Javaslat életveszély elhárítása iránti társasházi kérelmek elbírálására 
Előterjesztő: Camara-Bereczki Ferenc Miklós helyi önkormányzati képviselő

2. Javaslat „Homlokzatfelújítási támogatások 2023” pályázatok elbírálására 
Előterjesztő: Camara-Bereczki Ferenc Miklós helyi önkormányzati képviselő

3. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására Budapest, VIII. 
kerület Szentkirályi utca és Rökk Szilárd utca zöldfelületeinek növeléséhez 
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerület gazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és 
Zöldprogram Iroda vezetője

4. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a Budapest VIII. 
kerület Lujza utca, Szerdahelyi utca, Nagytemplom utca közvilágítási hálózat 
rekonstrukciójához
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és 
Zöldprogram Iroda vezetője

5. Javaslat kutyafuttatók házirendjének és nyitvatartási rendjének elfogadására 
Előterjesztő: Camara-Bereczki Ferenc Miklós helyi önkormányzati képviselő

6. Javaslat a „Fogadj örökbe egy közterületet! 2023” tárgyú pályázat második 
fordulójában érkezett pályázatok elbírálásával kapcsolatos döntések 
meghozatalára
Előterjesztő: Camara-Bereczki Ferenc Miklós helyi önkormányzati képviselő, dr. 
Erőss Gábor alpolgármester

7. Javaslat a „Kerékpáros közlekedés támogatása 2023” tárgyú pályázat második 
fordulójában érkezett pályázatok elbírálásával kapcsolatos döntések 
meghozatalára
Előterjesztő: Camara-Bereczki Ferenc Miklós helyi önkormányzati képviselő

8. Javaslat közúti közlekedéssel kapcsolatos döntések meghozatalára 
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester, Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
önkormányzati képviselő, Stettner István önkormányzati képviselő
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9. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a Budapest, VIII. 
kerület Harminckettesek tere 2023. június 19-ét megelőző forgalmi rendjének 
visszaállítására
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester PÓTKÉZBESÍTÉS

II- Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztések)

Nyilvános előterjesztések

1. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi 
költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 15.) önkormányzati rendelet III. módosítására 
és a 2024-2026. évet érintő előzetes kötelezettségvállalásra vonatkozó döntésekre 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

2. Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. Közszolgáltatási 
szerződésének módosítására
Előterjesztő: Lágler Péter Károly vezérigazgató

3. Javaslat az Európai Bizottság által meghirdetett „LIFE-2023-CET-OSS - 
Integrated services for clean energy transition in buildings and businesses" 
(„Integrált szolgáltatások a tiszta energiára való átálláshoz az épületekben és a 
vállalkozásokban”) tárgyú pályázati felhíváson való induláshoz szükséges 
döntések meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

4. Javaslat a „Csapody Vera munkásságára reflektáló köztéri műalkotás 
elkészítésére” elnevezésű ötletpályázattal kapcsolatos döntés meghozatalára 
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester

5. Javaslat emléktábla és botlatókő elhelyezésére 
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

6. Javaslat a Karácsony Sándor Közalapítvány a Józsefvárosért támogatási 
szerződésének módosítására, valamint új támogatási szerződés megkötésére 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

7. Javaslat a Józsefváros Közbiztonságáért Közalapítvány támogatási 
szerződésének módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester

8. Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a 
veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző 
ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az 
átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről 
Előterjesztő: Pikó András polgármester
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I. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztés)

Napirend 1.1. pontja: Javaslat életveszély elhárítása iránti társasházi kérelmek 
elbírálására
Előterjesztő: Camara-Bereczki Ferenc Miklós - helyi önkormányzati képviselő

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Ügyrendi javaslattal szeretnék élni, blokkban történő szavazásra teszek javaslatot az 1.1., az 
1.2., az 1.6. és az 1.7. napirendi pontok esetében. Ezek ugye az életveszély-elhárítás, a 
homlokzat-felújítás, a kerékpáros közlekedés támogatása, illetve a fogadj örökbe egy 
közterületet. Erről az ügyrendi javaslatról vita nélkül, egyszerű többséggel döntünk. Kérem, 
szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

405/2023. (X. 16.) számú határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság Camara-Bereczki 
Ferenc Miklós bizottsági elnök ügyrendi javaslata alapján úgy dönt, hogy az I.I., 1.2., 1.6. és 
1.7. napirendek határozati javaslatairól blokkos szavazás során hoz döntést.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e kérdés? Hozzászólás? Nem látok ilyet, így a napirend 
vitáját lezárom, szavazásra bocsátom a 3 darab egyenként 3-3 pontból álló határozati 
javaslatot, elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak.
10 igennel egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának

406/2023. (X. 16.) számú határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

A Budapest VIII. kerület, Lujza u. 26. szám alatti Társasház életveszély elhárítása iránti 
kérelméről

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a Budapest VIII. kerület, Lujza u. 26. szám alatti Társasház tetőszerkezet cseréje 
tárgyában benyújtott kérelmének támogatására 2.697.582,- Ft vissza nem térítendő és 
2.697.582,- Ft kamatmentes kölcsöntámogatást ítél meg,

2. felkéri a polgármestert, hogy értesítse a Társasházat az 1. pont szerinti döntésről,

3. felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.
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Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2023. október 16.,

2. pont esetében: 2023. október 31.,
3. pont esetében 2023. november 20

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

407/2023. (X. 16.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(Blokkban történt a szavazás)

A Budapest VIII. kerület, Hungária körút 20/A szám alatti Társasház életveszély 
elhárítása iránti kérelméről

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a Budapest Vili, kerület, Hungária körút 20/A szám alatti Társasház gázelzárás miatti 
gázvezetékjavítás tárgyában benyújtott kérelmének támogatására 825.000,- Ft vissza 
nem térítendő és 825.000,- Ft kamatmentes kölcsöntámogatást ítél meg,

2. felkéri a polgármestert, hogy értesítse a Társasházat az 1. pont szerinti döntésről,

3. felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2023. október 16.,

2. pont esetében: 2023. október 31.,
3. pont esetében 2023. november 20.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

408/2023. (X. 16.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(Blokkban történt a szavazás)

a Budapest VIII. kerület, Baross u. 123. szám alatti Társasház életveszély elhárítása 
iránti kérelméről

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a Budapest VIII. kerület, Baross u. 123. szám alatti Társasház részleges tetőfelújítás 
tárgyában benyújtott kérelmének támogatására 1.790.075,- Ft vissza nem térítendő és 
1.790.075,- Ft kamatmentes kölcsöntámogatást ítél meg,

2. felkéri a polgármestert, hogy értesítse a Társasházat az 1. pont szerinti döntésről,

3. felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.
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Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2023. október 16.,

2. pont esetében: 2023. október 31., 
3. pont esetében 2023. november 20.

Napirend 1.2. pontja: Javaslat „Homlokzatfelújítási támogatások 2023” pályázatok 
elbírálására
Előterjesztő: Camara-Bereczki Ferenc Miklós helyi önkormányzati képviselő

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Ugye a korábbi ülésen is volt már hasonló elbírálás, idén ez 
egy új pályázati forma volt, sokat dolgoztunk azon, hogy ez létrejöjjön, és nagy örömünkre 
egészen sokan pályáztak. A legutóbbi Tervtanácsi ülésen megkapta az engedélyt, a Tervtanács 
jóváhagyását a Leonardo társasház is, amelyet látnak az elöteijesztésben. Itt is fontosnak 
tartom elmondani azt, amit a Tervtanács ülésén is elmondtunk a tervezőnek. Kiemelten 
fontosnak tartjuk a társasház homlokzatának felújításánál, hogy a klímaegységek a falsíkon 
belülre kerüljenek Erre egy nagyon esztétikus megoldást is kitalált a tervező. Bízunk benne, 
hogy ez sikerülni fog a társasháznak. Van-e kérdés vagy hozzászólás? Nem látok ilyet, így a 
napirend vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom a 4 darab egyenként 3-3 pontból álló 
határozati javaslatot, elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak!
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

409/2023. (X. 16.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(Blokkban történt a szavazás)

A Budapest VIII. kerület, Fecske u. 37. sz. alatti Társasház pályázatának elbírálásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a Budapest VIII. kerület, Fecske u. 37. sz. alatti Társasház „Homlokzatfelújítási 
támogatások 2023” felhívásra külső utcai homlokzat felújítása tárgyában benyújtott 
pályázatának támogatására 6.788.775 Ft vissza nem térítendő és 6.788.775 Ft 
kamatmentes kölcsöntámogatást nyújt,

2. felkéri a polgármestert, hogy értesítse a Társasházat az 1. pont szerinti döntésről,

3. felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 2.) pont esetében: 2023. október 31.,
a 3.) pont esetében 2023. november 20.
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Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

410/2023. (X. 16.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

A Budapest VIII. kerület, LNP Társasház - Nagy Templom u. 4. pályázatának 
elbírálásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a Budapest VIII. kerület, LNP Társasház - Nagy Templom u. 4. „Homlokzatfelújítási 
támogatások 2023” felhívásra homlokzatfelújítás tárgyában benyújtott pályázatának 
támogatására 8.000.000 Ft vissza nem térítendő és 8.000.000 Ft kamatmentes 
kölcsöntámogatást nyújt,

2. felkéri a polgármestert, hogy értesítse a Társasházat az 1. pont szerinti döntésről,

3. felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 2.) pont esetében: 2023. október 31., 
a 3.) pont esetében 2023. november 20.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának

411/2023. (X. 16.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

A Budapest VIII. kerület, Visi Imre u. 10. sz. alatti Társasház pályázatának 
elbírálásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a Budapest VIII. kerület, Visi Imre u. 10. sz. alatti Társasház „Homlokzatfelújítási 
támogatások 2023” felhívásra utcai homlokzat felújítása, az eredeti állapot 
helyreállítása tárgyában benyújtott pályázatának támogatására 8.000.000 Ft vissza nem 
térítendő és 8.000.000 Ft kamatmentes kölcsöntámogatást nyújt,

2. felkéri a polgármestert, hogy értesítse a Társasházat az 1. pont szerinti döntésről,

3. felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 2.) pont esetében: 2023. október 31.,
a 3.) pont esetében 2023. november 20.
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Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

412/2023. (X. 16.) számú határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

A Budapest VIII. kerület, Szeszgyár u. 12. sz. alatti Társasház pályázatának 
elbírálásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a Budapest VIII. kerület, Szeszgyár u. 12. sz. alatti Társasház „Homlokzatfelújítási 
támogatások 2023” felhívásra külső homlokzat felújítás tárgyában benyújtott 
pályázatának támogatására 8.000.000 Ft vissza nem térítendő és 8.000.000 Ft 
kamatmentes kölcsöntámogatást nyújt,

2. felkéri a polgármestert, hogy értesítse a Társasházat az 1. pont szerinti döntésről,

3. felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 2.) pont esetében: 2023. október 31., 
a 3.) pont esetében 2023. november 20.

Napirend 1.3. pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására 
Budapest, VIII. kerület Szentkirályi utca és Rökk Szilárd utca zöldfelületeinek 
növeléséhez
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és 
Zöldprogram Iroda vezetője

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. A bizottság tagjai részére a helyszínrajzok kinyomtatva, az 
ülés megkezdése előtt kerültek kiosztásra. Van-e kérdés? Hozzászólás? Rádai Dániel 
alpolgármester úr, megadom a szót. Parancsoljon.

Rádai Dániel
Köszönöm szépen. Inkább csak amolyan kiegészítés, hogy a Szentkirályi utca esetén itt még 
vannak közmű kihívások előttünk. A Rökk Szilárdnál nem, de úgy gondoltuk, hogy 
mindenképp hasznos, hogyha a bizottság jóváhagyása egyébként megvan a tervekre. Úgyhogy 
ennek keretében mennénk tovább, egyelőre más önkormányzati döntés nem született ezeknek 
a kivitelezéséről. Köszönöm!

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük szépen a kiegészítést. Van-e kérdés, hozzászólás az elhangzottakhoz, az 
előteljesztéshez? Nem látok ilyet, így a napirend vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom az 1 
pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, 
szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

413/2023. (X. 16.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadásáról Budapest, VIII. kerület 
Szentkirályi utca és Rökk Szilárd utca zöldfelületeinek növeléséhez

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy 
tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja az AAG - TERV Kft. (székhely: 2143 
Kistarcsa, Völgy utca 44 F ép., cégjegyzékszám: 13 09 138189, adószám: 22716521-2-13) 
Budapest, VIII. kerület, Szentkirályi utca és Rökk Szilárd utca zöldfelületeinek növeléséhez 
elkészített terveihez.

A tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás az Önkormányzat tulajdonában és kezelésében 
lévő Budapest VIII. kerület Rökk Szilárd utca (36681 hrsz.) valamint a Szentkirályi utca 
(36593 hrsz.) munkálatokkal érintett területére terjed ki.

• jelen tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás a beruházót (építtetőt) nem mentesíti az 
építéshez szükséges egyéb szakhatósági és hatósági engedélyek beszerzése alól.

Jelen hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok előírásainak maradéktalan 
betartásával, a döntés napjától számított 1 évig érvényes.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. október 25.

Napirend 1.4. pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a 
Budapest VIII. kerület Lujza utca, Szerdahelyi utca, Nagytemplom utca közvilágítási 
hálózat rekonstrukciójához
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és 
Zöldprogram Iroda vezetője

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e kérdés? Hozzászólás? Rádai Dániel alpolgármester úr, 
parancsoljon!

Rádai Dániel
Köszönöm. Szintén egy hozzáfuzés szerűség. Itt egy második csomagjáról van szó a 
közvilágítási programunknak. A bizottság előtt volt már az első, alapvetően azt hiszem, hogy 
szintén elég kedvező, és a helyiek életminőségét nagyban befolyásoló intézkedésről van szó, 
amit ez az egész programcsomag feltételez, számos különböző helyszínen sok környezet által 
érintve. Én azt gondolom, hogy csodás, hogy egyébként itt lehetünk, és egyébként a Budapesti 
Dísz- és Közvilágítási Zrt-vel is ilyen jó partnerségben zajlik. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen a kiegészítést. Igen, nagyon fontos előterjesztés, ami volt már korábban is a 
bizottság asztalán. Ugye amikor jó pár évvel ezelőtt fölmértük az igényeket, akkor a Lujza 
utca, Diószegi utca, Szerdahelyi utca esetében rengeteg lakossági visszajelzés volt azzal 
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kapcsolatban, hogy az utcák közvilágítása elég gyenge, úgyhogy ezen igyekszünk javítani. 
Bízom benne, hogy minél hamarabb megtörténhet most már a kivitelezés. Köszönöm. Pacsika 
Márton, parancsoljon!

Pacsika Márton
Köszönöm a szót. Én pont ezt akartam kérdezni, hogy mikorra várható a kivitelezés a 
Szerdahelyi, Lujza utcákban, illetve a Diószegi miért maradt ki ebből a körből, vagy sor 
kerül-e erre a közeljövőben? Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Alpolgármester úr, parancsoljon!

Rádai Dániel
Tudom, hogy mindenkit mindig ez izgat a legjobban. Még soha az életben nem lehetett 
megbecsülni a pontos végeredményt anélkül, hogy egyéb szerződések vagy döntések 
rendelkezésre álltak volna. Úgyhogy azért jó egy kiviteli szerződés, mert az legalább 
viszonylag egzakt határidőt szab ezeknek. Itt még erről nincsen szó, de egyébként a február 
28-as véghatáridőről szólna egy megállapodás. Úgyhogy ezt szeretnénk tartani. Valahogy 
nem látom jönni azt, hogy a kerület kötbérezné, mondjuk, a BDK-t, hogyha úgy adódik, de 
szóval dolgozunk ezen.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Irodavezető asszony, igen! Köszönjük szépen. Van-e további hozzászólás esetleg? Nem látok 
ilyet, így a napirend vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati 
javaslatot, elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

414/2023. (X. 16.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadásáról Budapest VIII. kerület 
Lujza utca (35362 és 35434 hrsz.), Szerdahelyi utca (35345 hrsz.), Nagytemplom utca 

(35702 hrsz.) közvilágítási hálózat rekonstrukciójához

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy az 
ŰRBEN DESIGN GROUP Műszaki és Tervező Kft. (telephely: 8097 Nadap, Haladás út 48., 
cégjegyzékszám: 07-09-032374, adószám: 14611672-2-07) benyújtott kérelméhez 
Józsefváros, Lujza utca (35362 és 35434 hrsz.), Szerdahelyi utca ( 35345 hrsz.), 
Nagytemplom utca (35702 hrsz.) közvilágítási rendszereinek korszerűsítési terveihez 
tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja az előteljesztés 4. és 5. számú melléklete 
szerinti tartalommal.

A tulajdonosi hozzájárulás az Önkormányzat tulajdonában és kezelésében lévő Lujza utca 
(35362 és 35434 hrsz.), Szerdahelyi utca (35345 hrsz.), Nagytemplom utca (35702 hrsz.) 
munkálatokkal érintett területére terjed ki.
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A kiadásra kerülő tulajdonosi hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok 
előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig érvényes.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. október 24.

Napirend L5. pontja: Javaslat kutyafuttatók házirendjének és nyitvatartási rendjének 
elfogadására
Előterjesztő: Camara-Bereczki Ferenc Miklós önkormányzati képviselő

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Nekem annyi kiegészítésem van, hogy kb. másfél évvel ezelőtt 
sok lakos megkeresett a Kálvária térrel kapcsolatban, hogy az esti órákban erős hanghatás 
szűrődik fel a kutyafuttatókból a környező házakba, és ez zavaija a lakosokat a pihenésben. 
Akkor elkezdtünk a hivatalon belül nyomozni, hogy hogyan van szabályozva a kutyafuttatók 
nyitva tartása, és rájöttünk arra, hogy sehogy. Korábban a JGK saját döntése alapján döntötte 
el, hogy a kutyafuttatók hogy vannak nyitva, hogy nincsenek nyitva. Általánosságban azt 
tudom elmondani, hogy 0-24 órás nyitva tartás volt eddig is a kutyafuttatókban, és ez a 
jövőben is így lesz, nagyrészt. A napirend vitáját ugye megnyitottam. Hozzászólások, 
kérdések vannak-e? Pető Bálint, parancsoljon!

Pető Bálint
Igen, nekem annyi észrevételem lenne csak a javaslattal kapcsolatban, hogy mindenképpen 
pozitívum, hogy egységesen az etikettek illetve a házirend is kikerül a futtatókba. Ezen kívül 
mivel ugye ahogy említette is Elnök úr, hogy a panaszok a Kálvária téren érkeztek a 
kutyafuttatóval kapcsolatban. Ott ugye 2 kutyafuttató van és most a nagyobbnak a nyitva 
tartása az, ami korlátozva van. Én úgy módosítanám itt a javaslatot, hogy a másik 
kutyafuttatónak a nyitva tartását is korlátozni kellene, hiszen valószínűleg, hogyha az egyik 
zárva van, akkor a másikra fognak koncentrálódni, és ugyanezek a panaszok akkor ott fognak 
jelentkezni a lakosság részéről.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm, Tarcsay Tibor, parancsoljon.

Dr. Tarcsay Tibor
Köszönöm a szót. Nekem az volna a kérdésem, hogy - tök jó ez a házirend -, de hogyan 
fogjuk ezt betartatni, vagy társul-e ehhez, vagy tervbe van-e az véve, hogy valamiféle 
szankció a be nem tartásához társuljon? Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Az egyeztetések során nekem is voltak ilyen kérdéseim, de hát alapvetően, mint minden 
szabályt, ugye a Közterület-felügyelet kollégáira fogunk számítani a betartatás során. Hogyan 
is fogalmazzak, tehát a kutyatulajdonosok jóhiszeműségében bízunk, amikor azt kéijük, hogy 
ne vigyenek be beteg kutyát, mondjuk, egy kutyafuttatóba, de nyilván a Közterület-felügyelet 
munkatársaira fogunk elsősorban számítani. A Kálvária téri kutyafuttató, illetve kutyafuttatók 
zárásával kapcsolatban pedig majd a JGK fog segítséget nyújtani, és minden este 23 órakor 
fogják tudni bezárni a kutyafuttatót, illetve a kutyafuttatókat. Hogyha jól értettem, akkor ez 
egy módosító javaslat volt.
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Pető Bálint
Igen.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm, befogadom, Gondos Judit, parancsoljon.

Gondos Judit
Köszönöm szépen a szót. Az egyik kérdésem nekem is az lett volna, ugye az ellenőrzés, mert 
azért az tapasztalható, hogy sok kutyatulajdonos az utcán sem szedi föl a szegény kutyusok 
után a nem odavaló eseményt, és lesznek-e konkrét ellenőrzések a kutyafuttatókban, lesznek-e 
időnként fertőtlenítések, mert azért ott elég eléggé koncentrálódhat bármiféle dolog, akár 
bolha, akár bármilyen kutya betegség, amivel ugye fertőzhetik egymást, és ott is jellemző, 
hogy nem mindenki szedi föl az ürüléket, és ott még jobban koncentrálódik, koncentrálódhat a 
fertőzésveszély. Tehát van-e tervben ilyen, tehát a rendszeres ellenőrzés, fertőtlenítés? Én úgy 
gondolom, hogy - mivel nekem is van kiskutyám -, nem hiszem, hogy indokolt mondjuk éjjel 
1 órakor kutyát levinni, tehát én még ezeket a 0-24 órásakat is szűkíteném, mert mondjuk 23 
óra és hajnal 4 óra között nem látom indokoltnak, hogy a környéket ugatásokkal, mert azért a 
többi kutyafuttató körül is élnek lakosok, tehát én inkább ezt javasolnám. Köszönöm!

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm. Alapvetően próbáltunk egységes szabályozást megalkotni. Viszont a városi szövet 
sem egységes, és a kutyafuttatók elhelyezkedése sem egy homogén környezetben van. Például 
a Teleki téren senkit nem zavar az, hogyha ugatnak a kutyák akár éjszaka is, de nyilván ne 
ugassanak, de mondjuk egy Kálvária téren, ahol felerősíti a hangokat a térépítészeti adottság, 
ott az igen zavaró tud lenni. Én azt tudom mondani, hogy ahonnan érkeztek lakossági 
panaszok, most arra reflektálva hozzuk meg ezt a döntést, itt a bizottság berkein belül. 
Egyébként Alpolgármester úr is mondta, hogy itt a táblázatban volt egy kis félreértés, mert a 
táblázatban a kis kutyafuttatót szabályoztuk, a szövegben meg a nagyot, de akkor így most, 
hogy a módosító indítványát befogadtam, így most már egységesítjük és az előteijesztés 
római I-es szakaszában a (3) bekezdés az fog hangozni, hogy „[vessző kivéve] a Kálvária téri 
kutyafuttatók esetében ...” a mellékelt táblázatban pedig „a 6-os Kálvária téri kis kutyafuttató 
5-23 óra, illetve a 7-es Kálvária téri nagy kutyafuttató 5-23 óra” így módosul. Szarvas 
Koppány Bendegúz, parancsoljon.

Szarvas Koppány Bendegúz
Köszönöm szépen. Az a helyzet, hogy velem konkrétan előfordult, hogy valamikor éjjel 
mentem valamerre, és késő este több kutyasétáltatót is láttam. Szerintem ez még Budán volt 
nagyon régen, és egyszer megkérdeztem egy kutyasétáltatót, hogy miért akkor sétáltatja, és 
azt mondta, hogy akkor van rá ideje. Tehát szerintem ne akarjuk az embereknek megmondani, 
hogy mikor sétáltathatnak kutyát, ez egy ilyen túlzott „társadalom mémökösködés” lenne, 
úgyhogy én meghagynám ezt a szabadságot, szerintem nem az a lényeg, hogy mikor sétáltatja 
a kutyáját, hanem, hogy hogyan. Amennyiben a szabályokat betartják, és nem ugattatják stb., 
akkor azt éjjel kettőkor is lehet, ez a lényeg.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Alpolgármester úr, parancsoljon.

Rádai Dániel
Én hasonlóra akartam ráerősíteni, de akkor, hogyha jól értem, mind a két kutyafuttatót 
korlátozni akarjuk végül. Azért tisztázzuk, a kutyasétáltatás nem önmagában a 
kutyafuttatókon múlik. Úgy is lehet kutyát sétáltatni, hogy egyébként nincs ott kutyafuttató.
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Tehát, mondjuk, például a kutyafuttatóban problémát okozó kutyák, azok egyébként most a 
kutyafuttatón kívül, a tér betonján is tudnak problémát okozni. Ne tegyünk úgy, minthogyha 
ez nem lenne egy valid scenario és egy potenciális jövőkép, és ezt meg ellenőrizni nem lehet, 
mert, hogyha valaki pórázon sétáltat kutyát, az a kutya meg nyugodtan ugathat pórázon. 
Tudtommal ezt semmilyen jogszabály nem tiltja. Tehát ez nem azt jelenti, hogy itt a 
társadalmi konfliktusok elpárologtak egyik másodpercről a másikra. Igazából még, amihez 
igazán hozzászólni akartam az az volt, hogy ha jól értettem, képviselő asszony javaslatát 
minden egyes kutyafuttatót zárjunk be nagyjából 11-kor. Szerintem a JGK 
Városüzemeltetésnek hasonló haj mennyisége lenne ezek után, mint ami most nekem van, egy 
ilyen javaslattól. Én azt gondolom, hogy ez egyszerűen nem kivitelezhető, mert ugye ez azt 
jelenti, hogy valaki ott mindig körbe megy, és csinálja.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen. Bocsánat, nem válaszoltam a takarítással kapcsolatos kérdésre. Minden 
csütörtökön az összes kutyafuttatót fertőtleníti a JGK, és egyébként hetente háromszor 
takarítják a kutyafuttatókat. De a régebben itt élők, meg régebb óta kutyát tartók még engem 
is emlékeztetnek arra, hogy egyébként ennek úgy kéne működnie, hogy a kutyások takarítják 
a kutyafuttatókat, de mi egyébként ezt sajnos mások helyett is elvégezzük, meg amúgy is 
elvégeznénk. Tehát, a kutyafuttatókat rendszeresen takarítja a Városüzemeltetési Igazgatóság, 
úgyhogy egyetértve Alpolgármester úrral, sajnos arra nincsen kapacitás, hogy ilyesmit 
csináljunk, meg nem is lenne indokolt minden kutyafuttatót bezárni éjszakára, de ezekben a 
kutyafuttatókban, ahol számos lakossági panasz volt, és nagyon sokan megsínylették azt, 
hogy egyes emberek kutyákkal éjszaka játszanak. Lehet, hogy azért, mert akkor érnek rá, 
lehet, hogy más miatt, nem tudom, de hogy ott közben emberek szeretnének aludni, meg 
pihenni, szóval szerintem, aki szeretne, vagy aki eddig odajárt a Kálvária térre éjszaka, az 
meg tudja tenni, hogy elmegy a Ludovika térre, 15 perc sétával, és akkor ott játszik a 
kutyájával, és akkor ott nyugodtan ugathat, ott nem fog zavarni senkit. Dr. Szilágyi Demeter, 
parancsoljon!

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen! Én csak annyiban erősítenék rá Gondos képviselőtársam javaslatára, hogy 
itt az éjszakai nyitva tartása a kutyafuttatóknak nemcsak a kutyát futtatók miatt problémás, 
hanem ugye ott padok meg ilyesmik vannak és például akár a Muzsikus cigányok parkját 
példaként hozom, de egyébként a Gyulai Pál utcai kutyafuttató is ebbe a körbe tartozik, hogy 
ott a lakosságnak nem kifejezetten a kutyásokkal van problémája, hanem az éjszaka oda a 
padokra leücsörgő bárkikkel, akik ott töltik az idejüket. Tehát az ilyen típusú kis parkoknak a 
zárva tartása szerintem az igenis indokolt lenne 11 óra után, úgyhogy én is ráerősítenék erre a 
javaslatra. A másik, meg tényleg az, hogy ha nem rendelünk mögé szankciót, akkor fölösleges 
üres frázisokat puffogtatni, hogy majd a Közterület-felügyelet megoldja, mert ha tótágast áll a 
közterület felügyelő, akkor sem tud egy ugató kutyát megbírságolni, meg a gazdáját sem, mert 
nincs erre jogszabály, de ettől függetlenül egyetértek azzal, hogy legyen egy ilyen minimum 
etikett kirakva, hogy a kutyások tudják, hogy mihez tartják magukat. Szerintem ez tök jó, de 
én is azt javasolnám, hogy zárjuk be ezeket a kutyafuttatókat, mert más problémákat is 
hoznak magukkal. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm. Tehát akkor módosító indítványként értelmezem azt, amit Önök ketten 
megfogalmaztak. Akkor viszont én ezt nem fogadom be, úgyhogy erről szavaznunk 
szükséges. Kérem a bizottsági tagokat, hogy szavazzunk a módosító indítványról. Tehát az 
összes kutyafuttató be legyen-e zárva este 11 -töl hajnali 5-ig? Kérem, szavazzanak.
2 igen, 7 nem, 1 tartózkodással elutasítottuk.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága

415/2023. (X. 16.) határozata 
(2 igen, 7 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy 
nem fogadja el Gondos Judit és dr. Szilágyi Demeter képviselők módosító javaslatát, 
miszerint a kerületben működő valamennyi kutyafuttató este 23 órától reggel 5 óráig zárva 
legyen.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Akkor, hogyha nincs további kérdés, illetve hozzászólás, akkor a napirend vitáját lezárom. 
Van. Gondos Judit, parancsoljon.

Gondos Judit
Köszönöm szépen a szót! Csak a tisztánlátás kedvéért szeretném leszögezni, hogy abszolút 
nem az irányba indult a felvetésem, hogy bárkit korlátoznék, hiszen ahogy említettem, én 
nekem is van kiskutyám, abszolút nem erről van szó, mert egyébként látszik, meg látható, 
hogy a kutyások csak kisszázaléka hordja a kutyafuttatókba a kutyákat, én sem hordom, ennek 
megvan az oka, de nyilván, ezekkel foglalkozni kell. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen, Mivel nincs több hozzászólás, a napirend vitáját lezárom, és szavazásra 
bocsátom a 3 pontból álló határozati javaslatot. Elfogadásához egyszerű többség szükséges. 
Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága

416/2023. (X. 16.) határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A kutyafuttatók házirendjéről és nyitvatartási rendjéről

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. elfogadja az 1. számú mellékletben megfogalmazott Kutyafuttató házirendet,
2. elfogadja a 2. számú mellékletben megfogalmazott nyitvatartási rendet a kerületben 

működő kutyafuttatókra,
3. felkéri a polgármestert, hogy intézkedjen a házi- és nyitvatartási rendek kutyafuttatókba 

történő kihelyezéséről, valamint a lakosság tájékoztatásáról a kerületi kutyafuttatókra 
vonatkozó szabályokról.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) és a 2.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 3.) pont esetében: 2023. november 30.

A 416/2023. (X. 16.) számú határozat 1. és 2. melléklete a jegyzőkönyv 1. és 2. számú 
melléklete.
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Napirend 1.6, pontja: Javaslat a „Fogadj örökbe egy közterületet! 2023” tárgyú pályázat 
második fordulójában érkezett pályázatok elbírálásával kapcsolatos döntések 
meghozatalára
Előterjesztő: Camara-Bereczki Ferenc Miklós helyi önkormányzati képviselő, dr. Erőss 
Gábor alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom, előterjesztői kiegészítés nincs. Van-e kérdés, hozzászólás? 
Ilyet nem látok, így a napirend vitáját lezárom. Szavazásra bocsátom a 2 darab, egyenként 3-3 
pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, 
szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen!

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

417/2023. (X. 16.) határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

v _ által beadott pályázat támogatásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. _ által a „Fogadj örökbe egy közterületet! 2023” felhívás tárgyában
benyújtott pályázatának támogatására 200.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt;

2. felkéri a polgármestert, hogy a pályázót az 1. határozati pont szerinti döntésről értesítse;
3. felkéri a polgármestert az előterjesztés 3. melléklete szerinti támogatási szerződés

aláírására az 1. határozati pontban foglalt tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 2.) pont esetében: 2023. október 31., 
a 3.) pont esetében: 2023. november 30.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

418/2023. (X. 16.) határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(Blokkban történt a szavazás)

o által beadott pályázat támogatásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. j által a „Fogadj örökbe egy közterületet! 2023” felhívás tárgyában
benyújtott pályázatának támogatására 200.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt;

2. felkéri a polgármestert, hogy a pályázót az 1. határozati pont szerinti döntésről értesítse;
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3. felkéri a polgármestert az elöteijesztés 3. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására az 1. határozati pontban foglalt tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 2.) pont esetében: 2023. október 31., 
a 3.) pont esetében: 2023. november 30.

Napirend 1.7. pontja: Javaslat a „Kerékpáros közlekedés támogatása 2023” tárgyú 
pályázat második fordulójában érkezett pályázatok elbírálásával kapcsolatos döntések 
meghozatalára
Előterjesztő: Camara-Bereczki Ferenc Miklós helyi önkormányzati képviselő

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Előteijesztői kiegészítésem csupán annyi van, hogy nagyon 
örülök annak, hogy ilyen sokan pályáztak, és hogyha mondhatom, akkor ez most már 
mondhatni hagyománnyá vált minden évben, ez most már a 3. év, hogy tudtak pályázni 
józsefvárosi, illetve Józsefvárosban tanuló fiatalok kerékpárvásárlásra, illetve kerékpáros 
eszközök megvásárlására. És ami nagyon fontos, és amikor ezt az egészet kitaláltuk, már 
akkor is eszünkbe jutott, illetve propagálni szerettük volna, hogy aki nyer ezen a pályázaton, 
annak részt kell vennie egy KRESZ tanfolyamon, hogy a városi kerékpározás veszélyeiről is 
tudomást szerezzen, illetve, hogy a biztonságos közlekedéssel kapcsolatban helytálljon. 
Úgyhogy én nagyon örülök neki, hogy ilyen sokan pályáztak most is. Van-e kérdés az 
előteijesztéshez? Hozzászólás? Nincs, így a napirend vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom 
a 14 darab, egyenként 2-2 pontból álló határozati javaslatot, melyek elfogadásához egyszerű 
többség szükséges. Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

419/2023. (X. 16.) határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(Blokkban történt a szavazás)

ærékpàros közlekedésének támogatásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1 udapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő
testülete által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása 2023” felhívásra benyújtott 
pályázatának támogatására 25.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt;

2 . felkéri a polgármestert az elöteijesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés aláírására 
az 1. határozati pontban foglalt tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 2.) pont esetében: 2023. november 30.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

420/2023. (X. 16.) határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

I kerékpáros közlekedésének támogatásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. „ Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat
Képviselő-testülete által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása 2023” felhívásra 
benyújtott pályázatának támogatására 75.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt;

2. felkéri a polgármestert az előteijesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására az 1. határozati pontban foglalt tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 2.) pont esetében: 2023. november 30.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

421/2023. (X. 16.) határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(Blokkban történt a szavazás)

kerékpáros közlekedésének támogatásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. íudapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő
testülete által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása 2023” felhívásra benyújtott 
pályázatának támogatására 25.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt;

2. felkéri a polgármestert az előteijesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására az 1. határozati pontban foglalt tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 2.) pont esetében: 2023. november 30.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

422/2023. (X. 16.) határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(Blokkban történt a szavazás)

kerékpáros közlekedésének támogatásáról
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A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő
testülete által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása 2023” felhívásra benyújtott 
pályázatának támogatására 75.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt;

2. felkéri a polgármestert az előteijesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására az 1. határozati pontban foglalt tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

2.) pont esetében: 2023. november 30.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

423/2023. (X. 16.) határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

kerékpáros közlekedésének támogatásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő
testülete által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása 2023” felhívásra benyújtott 
pályázatának támogatására 75.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt;

2. felkéri a polgármestert az előteijesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására az 1. határozati pontban foglalt tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 2.) pont esetében: 2023. november 30.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

424/2023. (X. 16.) határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

L. erékpáros közlekedésének támogatásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. óváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete
által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása 2023” felhívásra benyújtott pályázatának 
támogatására 100.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt;

2. felkéri a polgármestert az előteijesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására az 1. határozati pontban foglalt tartalommal.

Felelős:
Határidő:

polgármester
az 1.) pont esetében: 2023. október 16., 
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a 2.) pont esetében: 2023. november 30.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

425/2023. (X. 16.) határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

erékpáros közlekedésének támogatásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat
Képviselő-testülete által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása 2023” felhívásra 
benyújtott pályázatának támogatására 100.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt;

2. felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására az 1. határozati pontban foglalt tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 2.) pont esetében: 2023. november 30.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

426/2023. (X. 16.) határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

r kerékpáros közlekedésének támogatásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat
Képviselő-testülete által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása 2023” felhívásra 
benyújtott pályázatának támogatására 100.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt;

2. felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés aláírására 
az 1. határozati pontban foglalt tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 2.) pont esetében: 2023. november 30.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

427/2023. (X. 16.) határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(Blokkban történt a szavazás)

kerékpáros közlekedésének támogatásáról
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A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1.   Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat
Képviselő-testülete által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása 2023” felhívásra 
benyújtott pályázatának támogatására 100.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt;

2. felkéri a polgármestert az előteijesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására az 1. határozati pontban foglalt tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 2.) pont esetében: 2023. november 30.

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

428/2023. (X. 16.) határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

kerékpáros közlekedésének támogatásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat
Képviselő-testülete által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása 2023” felhívásra 
benyújtott pályázatának támogatására 100.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt;

2. felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására az 1. határozati pontban foglalt tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 2.) pont esetében: 2023. november 30.

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

429/2023. (X. 16.) határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

i kerékpáros közlekedésének támogatásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. „ „ Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat
Képviselő-testülete által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása 2023” felhívásra 
benyújtott pályázatának támogatására 100.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt;

2. felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására az 1. határozati pontban foglalt tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,
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a 2.) pont esetében: 2023. november 30.

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testület 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

430/2023. (X. 16.) határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(Blokkban történt a szavazás)

;rékpáros közlekedésének támogatásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő
testülete által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása 2023” felhívásra benyújtott 
pályázatának támogatására 75.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt;

2. felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására az 1. határozati pontban foglalt tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 2.) pont esetében: 2023. november 30.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

431/2023. (X. 16.) határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(Blokkban történt a szavazás)

" kerékpáros közlekedésének támogatásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1 udapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő
testülete által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása 2023” felhívásra benyújtott 
pályázatának támogatására 100.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt;

2 . felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés aláírására 
az 1. határozati pontban foglalt tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 2.) pont esetében: 2023. november 30.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

432/2023. (X. 16.) határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(Blokkban történt a szavazás)

kerékpáros közlekedésének támogatásáról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy
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1. ... __ Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat
Képviselő-testülete által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása 2023” felhívásra 
benyújtott pályázatának támogatására 75.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt;

2. felkéri a polgármestert az előteijesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására az 1. határozati pontban foglalt tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében: 2023. október 16.,

a 2.) pont esetében: 2023. november 30.

Napirend 1.8. pontja: Javaslat közúti közlekedéssel kapcsolatos döntések meghozatalára 
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester, Camara-Bereczki Ferenc Miklós önkormányzati 
képviselő, Stettner István önkormányzati képviselő

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Előteijesztői kiegészítés van-e? Alpolgármester úr, 
parancsoljon.

Rádai Dániel
Köszönöm, csak egy szó. Folytatjuk a kizárólagos lakossági parkolóhelyek, illetve egyéb 
mikro intézkedések kivitelezését, tervezését, illetve ezt követően kivitelezését. 
Tulajdonképpen itt az előteijesztés már egészen az Orczy és a Fiumei útig szól, és ezért az a 
helyzet, hogyha ezt megcsináljuk úgy, ahogy eddig is, a Parkolási Igazgatóság hathatós 
közreműködésével és együttműködésével, akkor egyébként azt kell, hogy mondjam, hogy egy 
fővárosi léptékben meglehetősen gigantikus területen fogjuk ezt a programot megvalósítani. 
Lényegesen korábban, mint más kerületek, akik már egyébként jóval előttünk kezdték ezt a 
folyamatot. Úgyhogy köszönöm Igazgató úr és kollégái együttműködését, a Hivatal 
kollégáinak együttműködését. Bízom a Bizottság jóváhagyásában és a történet folytatásában.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen a kiegészítést. Ez így igazságos, Alpolgármester Úr. Mások korábban 
kezdték, mi később, viszont sokkal nagyobb területen, és előbb is fejezzük be. Alpolgármester 
úr a megmondhatója, hogy Stettner István képviselő úrral nagyon sokat és nagyon gyakran 
ösztönöztük Alpolgármester urat, hogy minél hamarabb készüljön el ez az előteijesztés, és én 
is tettem személyes ígéreteket az Orczy negyedben élő embereknek, vagy akár a Turay Ida 
Színház környékén élő embereknek, akár máshol, hogy végre legyenek kizárólagos lakossági 
parkolóhelyek, illetve ún. Kiss & Ride öblök, amiket már elkezdtünk egyébként megcsinálni. 
Szóval, fontos lépések vannak az asztalon most is. Köszönöm szépen én is mindenkinek, aki 
részt vett az előkészítésben, és a megvalósításban is számítunk mindenkire. Van-e kérdés az 
előterjesztéshez? Hozzászólás? Nem látok ilyet, így a napirend vitáját lezárom és szavazásra 
bocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot, bocsánat 3 pontból álló határozati javaslatot. 
Elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

433/2023. (X. 16.) határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Közúti közlekedéssel kapcsolatos döntésekről

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. hozzájárul a közterületi várakozóhelyek újraosztása érdekében Kizárólagos Lakossági 
Parkolózónák bevezetéséhez az 1. melléklet szerinti forgalomtechnikai funkcióterv 
alapján;

2. tudomásul veszi a 2023 augusztusában kivitelezett Kiss & Ride parkolóhelyek 
kijelölését az előterjesztés 2. melléklete alapján;

3. felkéri a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt.-t, hogy a Kizárólagos Lakossági 
Parkolózónák esetében az előteijesztés 1. mellékletét képező forgalomtechnikai 
funkció-terv szerint elkészülő forgalomtechnikai tervek alapján intézkedjen a kivitelezés 
elvégzéséről.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1. és 2. pont esetében: 2023. október 16.,

a 3. pont esetében: 2023. december 31.

Napirend 1.9. pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a 
Budapest VIII. kerület Harminckettesek tere 2023. június 19-ét megelőző forgalmi 
rendjének visszaállítására.
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Tájékoztatom a Tisztelt Bizottsági Tagokat, hogy az előterjesztést helyszíni kézbesítéssel 
kapták meg, valamint az előterjesztés címe módosult, az új cím: .Javaslat tulajdonos és 
közútkezelői hozzájárulás megadására a Budapest VIII. kerület 32-esek tere 2023. június 19.- 
ét megelőző forgalmi rendjének visszaállítására”. A napirend vitáját megnyitom. 
Kiegészítésre megadom a szót Rádai Dániel alpolgármesternek, parancsoljon.

Rádai Dániel
Köszönöm szépen a szót, és elsőként elnézést is kérek a Bizottság tagjaitól, hogy ennyire 
későn érkezett ide ez az előterjesztés. Ahogy az eddigiekben, úgy a továbbiakban sem 
kívánunk ebből rendszert csinálni. A történet önmagában annyi, hogy a 32-esek tere kísérleti 
kialakítása most véget ér, és egy szép, komplex értékelési és véleményezési folyamattal 
folytatjuk az egész ’32-esek tere tervezés/jövökép’-továbblépést illetően. Novemberben 
kerülne erre sor, úgyhogy tulajdonképpen, ha már a bizottság döntött egykor a változtatásról, 
akkor azt gondolom, hogy itt a helye az eredeti állapot visszaállításának is. Köszönöm a 
támogatást az ügyben.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen. Valójában így van. Szakbizottság asztalán van a helye az ilyen 
döntéseknek. A 32-esek tere fejlesztésével kapcsolatban folytattunk már korábban is vitákat, 
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egyeztetéseket. Nyilvánvalóan mindenkinek az a célja, hogy ez a tér méltó legyen ehhez a 
városhoz és ehhez a kerülethez. Ezen dolgozunk, és itt ragadnám meg az alkalmat, hogy 
elmondjam Alpolgármester úrnak, hogy amit már korábban is embtettem, de még bizottsági 
ülésen talán nem, hogy sokan tudják, hogy a 32-esek tere Kis Csibész téri oldalán, ami ugyan 
nem hivatalos elnevezés, van egy cukrászda, és azelőtt volt régen egy állatkereskedés. Ez a 
földfelszín alatt van. Most, hogy már van olyanunk, hogy Fővárosi Szolidaritási Pályázat, 
amelyen idén pályáztunk és nyertünk is több projektben, ajánlanék egy másik projektet is a 
jövő évi pályázatra. Az pedig a következő lenne: Ezt a helyiséget, amennyiben 
magántulajdonban van, nem vagyok róla meggyőződve, hogy abban van, de lehet, hogy abban 
van, akkor vásárolja meg az Önkormányzat, és alakítson ki egy kulturált, személyzettel 
ellátott nyilvános illemhelyei. Nem lehet megspórolni azt, hogy a környéken legyen egy 
nyilvános illemhely. Szerintem ez is a tanulsága az elmúlt időszaknak. Vannak olyan 
emberek, akik nem rendeltetésszerűen használják a közterületet, és nem mennek be a 
kocsmába, pedig egyébként beengednék őket, erről is volt már szó korábban. Tehát, szerintem 
nem tudjuk azt megspórolni, és ez a vezetés szerintem nem is akaija megspórolni, nem hiába 
költünk évente több 10 millió Ft-ot nyilvános illemhelyekre. Egyébként nemrég lett kész a 
Teleki téren is egy ilyen, és nagyon jó, nagyon jól működik. Tehát ez egy ötlet, szerintem 
kezdjünk erről beszélni, kezdjünk el konkrétan tervezni ezzel a lehetőséggel, mert ez az 
egyetlen olyan hely, legalábbis, amit én láttam itt a környéken, ami közel van a 32-esek 
teréhez, és el tudná látni ezt a funkciót. Szilágyi Demeter, parancsoljon.

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen. Van arról adatuk, hogy azon felül, ami a kialakítási költség volt, ami 14 
millió Ft volt talán, az emlékeim szerint, hogy azon felül milyen költségvonzata volt ennek a 
tesztüzemnek. Tehát gondolok itt a többlettakarításra, bármilyen túlszolgálatra, bármire, ami 
ezzel járt. Van-e erre adatunk, és kérem, hogy frissítsék föl az emlékezetemet, hogy pontosan 
mennyibe került ennek a kialakítása. Köszönöm.

Rádai Dániel
Bruttó 9 és fél volt, ami ugye nettóban lényegesen kevesebb, a következtetéseket mindenkire 
bízom. Nincs kimutatásunk konkrét takarítási költségről.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Van-e további kérdés, esetleg hozzászólás? Gondos Judit, parancsoljon!

Gondos Judit
Köszönöm szépen. Azért én úgy gondolom, hogy a tesztidönek nevezett bármi, első perctől 
kezdve tiltakoztak ez ellen a környékbeli lakosok. Ennek ellenére mégis el lett rá költve ez a 
10 millió forint, ami igazából, ugye, meg lehet nézni, mert épp akartam kérdezni, csak akkor 
még nem tudtam, hogy ez be fog kerülni, hogy ugyan mennyi garancia van rá, mert állítólag 
hiper-szuper, első osztályú betonfesték, amin látszik, hogy semmit nem ér, tehát kopik föl. De 
ennek örülök, hogy vissza lesz állítva az eredeti állapot. És én úgy gondolom, hogy ez egy 
fölösleges pénzkidobás volt, mert nem voltak meghallgatva azok a lakossági hangok, akik ez 
ellen voltak első perctől kezdve. Azért azóta bebizonyosodott, hogy ez valóban befolyásolja 
is, hogy vissza lesz állítva, és inkább azt a 10, meg ugye nem tudjuk mennyi plusz költsége 
volt ezeknek a napi fertőtlenítése vagy takarítása. Mondjuk, ki lehetett volna pótolni még 
azzal inkább a társasházi pályázatok keretösszegét, mert sokkal több haszna lett volna, mint 
ennek. Köszönöm.
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük szépen Képviselő Asszony! Szerintem ez egy nagyon fontos időszak volt, nagyon 
sok embernek tetszett az, hogy le lehetett túl ne buszmegállóban hogy növekedett a 
zöldfelület és most van egyébként összehasonlítási alap, nyilván nem ez a végleges állapot, 
amit szeretnénk, de most már azért több ember is el tudja képzelni, hogy nagyjából mi az az 
irány, amit szeretnénk kezdeni ezzel a térrel. Lesz lehetősége mindenkinek arra, hogy 
elmondja a véleményét, nem úgy, mint az Önök idejében, és ez most nem személyeskedés, de 
azért mégiscsak lássuk be, hogy itt azért lényegesen nagyobb lehetőség van arra, hogy az 
emberek elmondják, hogy mit szeretnének csinálni és mit nem. Én nagyon bízom benne, bár 
sejtem, hogy mi lesz, de bízom benne, hogy Önök ebből nem próbálnak politikai tőkét 
kovácsolni, ez nem erről szól. Ez nem erről szól. Ez arról szól, ez az egész történet, hogy ez a 
tér, a 32-esek tere, legyen méltó ehhez a városhoz, és ehhez a kerülethez. Napi több ezer 
ember lép itt be a kerületbe, és megy busszal, villamossal, rollerral, bármivel tovább. Tehát 
ehhez mérten, azért korábban ez egy sivár autó lerakat volt, és nem, sem én, sem a többséget 
alkotó képviselők nem vagyunk autós üldözök vagy nem tudom miket szoktak még mondani, 
de azért szerintem sokkal jobb volt leülni a buszmegállóban, vagy leülni a hentes elé vagy 
leülni a kocsma elé, normálisan jól érezni magát embereknek. Mondom normálisan, és ez 
nagyon fontos, tehát nem a deviánsokról beszélek, nem a deviánsoktól beszélek, hanem arról, 
hogy nagyon sok ember jól érezte itt magát, és szerintem ez egy jó dolog. Rádai Dániel 
alpolgármester, parancsoljon.

Rádai Dániel
Köszönöm szépen a szót! A fertőtlenítésről annyit szeretnék mondani, hogy én most 
identitásválságban érzem magam. Most akkor hétfőn takarítsunk többet, kedden meg ne 
takarítsunk, ha jól értettem? Tehát az fölösleges és pazarló volt, hogy adott esetben 
többlettakarítunk a 32-esek terén, de egyébként azt hallgatjuk, hogy az önkormányzat, amely 
kétszer annyit költ a takarításra, mint az előző ciklusban, inflációtól függetlenül, az, ha jól 
értem, akkor itt most valamilyen felelőtlenséget követ el azzal, hogy többlettakarítást végzett. 
Arra, hogy ki, mivel nem értett egyet, annyit szeretnék mondani, hogy egészen biztos vagyok 
benne, hogy többen támogatták ezt a beavatkozást, mint akik nem értettek vele egyet. Azt 
onnan is tudom, hogy többek közt én magam is kopogtattam a környékbeli házakban, olyan 
házban, ami ránézett erre a térre. Hogy egyébként Önök kinek a hangját hangosítják fel, 
például a közösségi médiában, az nem az én hatásköröm. Nyilván ilyen szempontból sok 
minden érzékelhető. Arról, hogy ki nem ért egyet, meg visszajelzések: tehát, ez egy kísérlet 
volt. Éppen azért, hogy megnézzük, hogy mi az, ami működik, és mi az, ami nem működik 
egy ilyen jövőkép esetén. Ezt a kísérletet nem lehetett egy hétig csinálni, vagy amíg az első 
lakossági panasz bejön, mint ahogy Önök szoktak közterületeken változtatásokat eszközölni. 
Itt hosszú évtizedekre biztos megoldásokat szeretnénk. Ez pedig azzal jár, hogy jó pár 
hónapot rá kell szánni arra, hogy nézzük azt, hogy mi történik. Pont azért, mert ez a terület és 
ez a hely, ami egyébként Józsefváros köztere, egyébként a kerület Blaha Lujza tér utáni 
legforgalmasabb közlekedési csomópontja, ez nem egyszerű. Nagyon sok különböző 
szempontot, társadalmi, környékbeli, helyek vonzóképessége és egyéb szempontokat kell 
figyelembe venni. Ezt néztük térkialakítás szempontjából. Egyáltalán nem mindegy, és ez ki 
is jött egyébként, hogy mondjuk hol van egy-egy pad, hol van egy-egy kuka, hol vannak 
növények, milyen gyalogos irányok a legfontosabbak, hogy használják az emberek a 
tömegközlekedési megállót. E nélkül a kísérleti kialakítás nélkül, soha nem tudtuk volna meg, 
hogy mi történik, hogyha a buszmegállók környezetében ezeket a székeket rakjuk le. Érdekes, 
hogy az Önök különböző médiumai arról hisztiztek megállás nélkül, hogy hogyan nem lehet 
használni ezeket a székeket, meg kik használják ezeket a székeket, ugyanezeket a székeket, 
például a busz és troli használó közönség előszeretettel vitte magával a megállóba, és 
használta ezeket azokban a percekben, amíg a tömegközlekedési eszközükre vártak.
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Szerintem ez például egy elég nagy eredménye ennek a kísérletnek. Ahogy az is, ahogy 
megannyi, teljesen hétköznapi ember vidáman használta ezt a teret. Visszajelzés, a 
felvezetőben is benne volt, az előteijesztésben is benne van, hogy most következik egy 
minden eddiginél átfogóbb, mélyebb visszajelzés, ahol mindenre is kérdezünk, mindenre is 
lehet választ adni. Arra is egyébként, hogy milyen jövőképet szeretne bárki, és szerintem 
ennél nyitottabb értékelésünk és véleményezésünk nem volt még ebben a ciklusban, úgyhogy 
csak azt tudom mondani Képviselő Asszonynak, hogy akkor azokat a lakókat, akiket 
szeretnének, akkor mindenképpen biztassák, hogy jelezzenek vissza. Minél több kritikus 
hangot látunk, annál több szempontot tudunk figyelembe venni.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Gondos Judit, parancsoljon.

Gondos Judit
Köszönöm a szót. Azért szeretném azt helyre tenni, hogy egyetlen egy szóval nem mondtam, 
és nem kritizáltam, hogy miért költenek olyan sokat fertőtlenítésre, takarításra. Én nem ezt 
mondtam. Én azt mondtam, hogy amennyivel erre többet kellett ez miatt költeni, mert az 
rendben van, hogy napközben nagyrészt az átutazók használták ezt, de azért hétvégén, este, 
éjszaka, hajnalban viszont nem. Ezért feltételezem, hogy inkább fertőtlenítések mentek 
többször, vagy ha nem, akkor mosások. Nem azt vontam kétségbe, hogy miért, vagy 
kérdeztem, hogy miért költöttek erre, hanem azt, hogy a nem megfelelő használat miatti 
többletfertötlenítési és takarítási költséget, mondjuk, át lehetett volna csoportosítani. Mert 
hangsúlyozom, nem azzal van a probléma, hogy leülnek a buszmegállóba, ez teljesen rendben 
van, hanem azzal volt eddig a probléma, hogy ettől azért sokkal rosszabb funkciókra 
használták ezeket a leülőket. Ennyi.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Lendüljünk túl a holtponton, szerintem! Azt azért szeretném tisztázni, amit már korábban is 
párszor elmondtam, hogy minden egyes társasház, aki indul pályázaton, érvényes a pályázata, 
támogatható a cél, az kap támogatást a kerületi Önkormányzattól. Ezt Önök is pontosan 
tudják. Ez eddig is így volt, a következő ülésen is bejön egy nagyon nagy csomag, tehát ne 
mondjuk azt, hogy oda kellett volna inkább adni a társasházaknak a takarításra költött pénzt, 
mert ez így nem koherens. Tehát mindenki, aki kér támogatást értelmes célra, az kap, tehát ne 
keverjük össze a két dolgot, mert nincs semmi köze a kettőnek egymáshoz, azon kívül, hogy 
ez a bizottság tárgyalja mind a két témát. Hogyha nincsen több hozzászólás, akkor a napirend 
vitáját lezárom. Szavazásra bocsátom az egy pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához 
egyszerű többség szükséges, kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

434/2023. (X. 16.) határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadásáról a Budapest, VIII. kerület 
Harminckettesek tere 2023. június 19-ét megelőző forgalmi rendjének visszaállításához

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy 
tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja a Budapest VIII. kér. Harminckettesek tere 
2023. június 19-ét megelőző forgalmi rendjének visszaállításához.
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A kiadásra kerülő tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás a döntés napjától számított 1 évig 
érvényes.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. november 03.

II . Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztés)

Nyilvános előterjesztések

Napirend ILI, pontja: Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 15.) önkormányzati 
rendelet III. módosítására és a 2024-2026. évet érintő előzetes kötelezettségvállalásra 
vonatkozó döntésekre
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e kérdés? Szilágyi Demeter, parancsoljon!

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen. Egy ilyen ügyrendi kérdés még így megelőzőleg. Miért nem tárgyaljuk a 
JGK-nak a Közszolgáltatási Szerződés módosítását? Azt én hiányolom innen, és azért teszem 
föl ezt a kérdést, mert ott merült föl bennem, mert a konkrét kérdésem az a zöldítéshez, 
fásításhoz kapcsolódó forrásokra vonatkozik. Méghozzá az, hogyha én jól értelmezem itt a 
módosítást, akkor az történik, hogy a korábban megkötött szerződésnek a keretösszege 
hamarabb kimerül, ezért át kell csoportosítani az éves bontásokat. Tehát éves bontásban a 
2025-re tervezett források átkerülnek 2023-2024-re, és ezzel párhuzamosan pedig kiírásra 
kerül egy közbeszerzési eljárás, és ennek a fedezetét biztosítjuk ebben a 
rendeletmódosításban, ami 2024-2025-2026-ra összesen 1.750.000.000 Ft-ot biztosít erre a 
forrásra, hogyha ezt idáig jól értem. Javítsanak ki, hogyha nem. A kérdésem az volna, hogy én 
szeretnék látni egy kimutatást arra vonatkozólag, hogy miben változott a korábban megtett, 
2022-ben megkötött szerződésnek a felhasználási üteme, tehát mik azok a tételek, mik azok az 
egyes megrendelések, ami miatt ez a mértékű keretkimerülés bekövetkezett, tehát szeretnék 
látni egy tételes kimutatást ennek a szerződésnek a felhasználásáról, ha lehet, akkor a testületi 
ülésig. Nem tudom, hogy ez kivitelezhető-e? lletve, a másik, amire meg biztosítunk fedezetet, 
az meg úgyis megy majd szakbizottságra - a közbeszerzés kiírása -, hogyha jól gondolom. 
Ugye? Azt erősítsék meg, legyenek szívesek! Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Szerintem lehetséges, tekintve, hogy hétfő van, és csütörtökön lesz a testületi ülés. 
Igyekszünk. A hivatal munkatársait megkérjük, hogy tegyék ezt lehetővé. írásban válaszolunk 
Képviselő úr kérdéseire. Parancsoljon!

Dr. Szilágyi Demeter
És akkor, ami miatt a JGK-t ide kevertem, az az, hogy olvastam a JGK Közszolgáltatási 
Szerződésében, hogy többletforrást biztosítunk már erre az évre is a JGK-nak, többek között 
kertészeti, meg ilyen, és ehhez hasonló feladatok elvégzésére. Akkor arra is kérek szépen 
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választ ugyanebben a válaszlevélben, hogy milyen kertészettel összefüggő feladatok miatt kell 
a JGK-nak többletforrást biztosítani, ha egyébként van egy olyan szerződésünk, ami ezt a célt 
szolgálja. Tehát ezt a párhuzamosságot legyenek szívesek megmutatni nekem, hogy ez miért 
alakul ki, vagy miért nem párhuzamos ez a kettő? Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Rendben. További kérdés, hozzászólás? Egyébként egyetértek képviselő úrral abban, hogy itt 
kéne lennie a Közszolgáltatási Szerződés módosításának ezen a bizottságon is. Úgyhogy majd 
a következő ilyen alkalommal kérném a hivatalt, hogy mi is tárgyaljuk meg ezen a 
bizottságon. További kérdés, hozzászólás esetleg van-e? Nem látok ilyesmit, így a napirend 
vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom az előterjesztést: A bizottság javasolja a Képviselő
testületnek a megtárgyalását és a határozati javaslatok elfogadását. Egyszerű többséggel 
döntünk róla. Kérem, szavazzanak.
10 igen, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

435/2023. (X. 16.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő
testületnek az előteijesztés megtárgyalását és a határozati javaslatok elfogadását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése

Napirend II.2 pontja: Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 
Közszolgáltatási szerződésének módosítására
Előterjesztő: Lágler Péter Károly vezérigazgató

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e szóbeli kiegészítés? Parancsoljon Vezérigazgató Úr!

Lágler Péter Károly
Tisztelt Bizottság! Ez az elő tévesztésünk, ez a költségvetés módosításának III. felvonására 
készült, és gyakorlatilag néhány pontban összefoglalható. Ami azt illeti, hogy van benne egy 
táblázat, amely tartalmaz plusz kompenzáció betervezését. Ez a táblázat elsősorban arra, ami 
az üzemeltetésükben lévő több milliárd forint értékű ingatlannak a különböző karbantartási 
munkálatait érinti, illetve a táblázatban szereplő másik két tétel, az pedig a JKN portfoliójának 
bővülését jelenti. Amennyiben a sport jellegű rendezvények is a JKN-hez kerülnek, és ehhez 
szükséges egy hozzáértő embernek az alkalmazása, valamint a közösségi részvételi 
költségvetésben való együttműködésünk, és ennek az előkészítése igényel plusz támogatást. 
Ezen kívül van még egy olyan része az előteijesztésnek, ami gyakorlatilag már különböző 
módokon megszavazott pénzekről szól, amik nem kerültek abban a nagy excel táblázatban 
átvezetésre, amely a JKN kompenzációját tartalmazza, és ezt az átvezetést mutatja be a tisztelt 
Képviselő-testületnek. Köszönöm szépen.
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen! Én messzemenőkig támogatom azt, hogy egyébként végre lesz egy olyan 
ember a kerületben, aki kifejezetten a sportügyekkel fog foglalkozni. Ez egy nagy 
elmaradásunk, és bízom benne, hogy a közeljövőben, hatalmas eredményeket fogunk tudni 
elérni. Igen, köszönöm szépen, és hogyha már vezérigazgató úr itt van, és hozzászólt, akkor 
azt szeretném kérni, hogy a következő ülésre a bizottság tagjai kapjanak egy tájékoztatást 
arról, hogy a Józsefváros Múzeum jelenleg hogy áll, és mikorra várható esetleg a megnyitás. 
Itt alpolgármester úrral, Erőss Gáborral szoktunk erről a témáról beszélni, de úgy gondolom, 
hogy a bizottság portfolióját tekintve érdemes, hogyha minden bizottsági tag tisztában van 
ezzel. Köszönöm szépen.

Lágler Péter Károly
Nagyon szívesen, bár Szilágyi Demeter képviselő úr már kifejezetten jól tájékozott ez ügyben, 
mert ő már kérdezett is, és elküldtük neki az összes vonatkozó dokumentumot, illetve linket, 
ahol elérhetőek az adatok. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen. Van-e kérdés, hozzászólás? Nem látok ilyet, így a napirend vitáját 
lezárom. Szavazásra bocsátom az előterjesztést. A VKKB javasolja a Képviselő-testületnek 
megtárgyalásra. Kérem, szavazzanak.
8 igennel, 2 tartózkodással elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

436/2023. (X. 16.) számú határozata
(8 igen, 0 nem, 2 tartózkodás szavazattal)

Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő
testületnek az előtelj esztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése

Napirend II.3 pontja: Javaslat az Európai Bizottság által meghirdetett „LIFE-2023- 
CET-OSS - Integrated services for clean energy transition in buildings and businesses" 
(„Integrált szolgáltatások a tiszta energiára való átálláshoz az épületekben és a 
vállalkozásokban”) tárgyú pályázati felhíváson való induláshoz szükséges döntések 
meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van előteijesztői kiegészítés? Parancsoljon!

Dr. Erőss Gábor
Egy mondat talán, hogy nyertünk már LIFE pályázatot, de nem minden beadott pályázatunk 
nyert az előző körben, és most tehát újabb próbálkozás ez, hogy tovább bővítsük a 
lehetőségeket az energiahatékonysági beruházások előkészítése tekintetében. Köszönöm.
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Camara-Bereczki Ferenc Miklos
Köszönöm szépen, van-e kérdés az előteijesztéshez? Hozzászólás? Nem látok ilyet, így a 
napirend vitáját lezárom. A VKKB javasolja a Képviselő-testületnek az elöteijesztés 
megtárgyalását. Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

437/2023. (X. 16.) számú határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő
testületnek az elöteijesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése

Napirend II.4 pontja: Javaslat a „Csapody Vera munkásságára reflektáló köztéri 
műalkotás elkészítésére” elnevezésű ötletpályázattal kapcsolatos döntés meghozatalára 
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom, szóbeli kiegészítésre megadom a szót. Parancsoljon 
Alpolgármester Úr!

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm a szót. Egy rövid kiegészítés, most végigtumézom az összes bizottságot azzal, 
hogy az előteljesztésben megjelölt 10.000.000 forint + áfás összeget 8.000.000 + áfára 
javaslom csökkenteni. Ugyanis, ez egy keretösszeg volt, tehát az eredeti kiírásban ez egy 
irányárként szerepelt, azonban az elöteijesztés szerint, hangsúlyozom az elöteijesztés szerint, 
nyertes alkotóval való konzultáció alapján a maximum 8 millió forint + Áfa elégségesnek 
mutatkozik, úgyhogy ennyiben akkor a saját előterjesztésemet most így szóban módosítanám 
a bizottság előtt is, és kérem szíves támogatásukat. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük a kiegészítést, és a módosítást. Van-e kérdés? Hozzászólás? Nem látok ilyet, így a 
napirend vitáját lezárom. A VKKB javasolja a Képviselő-testületnek az elöteijesztés 
megtárgyalását. Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

438/2023. (X. 16.) számú határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő
testületnek az elöteijesztés megtárgyalását.
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Felelős:
Határidő:

Polgármester
a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése

Napirend II.5 pontja: Javaslat emléktábla és botiatoké elhelyezésére
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Szóbeli kiegészítés nincs. A napirend vitáját megnyitom. Van-e kérdés? Hozzászólás? Nem 
látok ilyet, így a napirend vitáját lezárom. A VKKB javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását. Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

439/2023. (X. 16.) számú határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő
testületnek az elöteijesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése

Napirend 11.6. pontja: Javaslat a Karácsony Sándor Közalapítvány a Józsefvárosért 
támogatási szerződésének módosítására, valamint új támogatási szerződés megkötésére
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Kérdés? Hozzászólás? Nincs, így a napirend vitáját lezárom. A 
VKKB javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását. Kérem, 
szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

440/2023. (X. 16.) számú határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő
testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése
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Napirend II.7. pontja: Javaslat a Józsefváros Közbiztonságáért Közalapítvány 
támogatási szerződésének módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, a napirend 
vitáját lezárom. A VKKB javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását. 
Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk, köszönöm szépen

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

441/2023. (X. 16.) számú határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő
testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése

Napirend II.8. pontja: Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi 
határozatok és a veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések 
végrehajtásáról, az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb 
eseményekről és az átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Van-e kérdés, esetleg hozzászólás? Nem látok ilyet, így a napirend vitáját lezárom, és 
szavazásra bocsátom az előterjesztést. A bizottság javasolja a Képviselő-testületnek a 
tájékoztató tudomásul vételét. Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen!

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

442/2023. (X. 16.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő
testületnek a tájékoztató tudomásul vételét.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. október 19-i ülése
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirendi pontok tárgyalásának végére értünk. Az ülés végén a bizottság tagjai a Bizottság 
hatáskörébe tartozó ügyben a Jegyzőtől és a Bizottság elnökétől felvilágosítást kérhetnek. 
Van-e kérdés? Pacsika Márton, parancsoljon.

Pacsika Márton
Köszönöm a szót, Elnök úr! En a Magolna negyedi forgalomcsillapítással kapcsolatban 
kérdeznék, hogy ugye elkezdődött, és ez látható is most már a Lujza-Magdolna sarkon. 
Ugyanakkor én azt látom, hogy egyelőre kétféle módja van annak, hogy az autók 
közlekednek. Esetleg lesz-e valamikor, hogy mondjam, betartatva az autósokkal, mert én azt 
látom, hogy igazság szerint ilyen kívánságműsor van most, és ez a parkolás, tehát a járda 
felszabadítással kapcsolatban is így van. Lesz-e pótolva az, hogy a járdaszegélyre felfestik a 
jelzést, mert egyelőre én azt látom, hogy semmilyen, tehát tényleg semmilyen változás 
nincsen ahhoz képest, hogy a járda felszabadítás megtörtént volna. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen. Most már vannak látható jelei is, nagyon vártuk, hogy végre elkezdődjön a 
kivitelezés. Én azt tudom mondani, ez saját tapasztalat, és nagyon meglepő volt, és nagyon 
örömteli..., mentem a Magdolna utcán és egyszer csak a Koszorú és a Vasas köz között volt 
hely a járdán. Tehát el tudtam férni, mert az autók nem foglalták el a járda felét. Tehát ott 
betartották. Egyébként elég esetleges az, hogy valahol betartják-e, vagy nem. Tehát, hogy 
fölparkolnak-e még mindig két kerékkel a járdára, vagy sem. Sokan rutinból vezetnek, és 
rutinból is parkolnak. Telefonon kértem a Közterület-felügyelet vezetőjét, hogy a Lujza 
utcában kiemelten ellenőrizzenek, és figyelmeztessék az autósokat arra, hogy legyenek 
szívesek és az útburkolati jelekkel összhangban legyenek szívesek parkolni, mert sokan 
tényleg csak rutinból teszik meg ezt továbbra is, holott egyébként van elég hely. Tehát 
felszabadítottuk a járdát a Lujza utcában is, és így is van elég hely elférni. Nyilván nem 
tudnak így már 60 km/h-val menni, de ez nem is baj. A jövőben azt szeretnénk, hogyha 
maximum 30 km/h-val haladnának a kerületben az autósok. Szóval, nyilvánvalóan van még 
mit tenni, meg föl kell őket szólítani, meg folyamatosan ellenőrizni kell, de szerintem pár hét, 
és sikerülni fog az áhított fordulat. Megadom a szót Alpolgármester úrnak. Parancsoljon.

Rádai Dániel
Türelmet szeretnék kérni, és türelemre inteni mindenkit ez ügyben. Ez egy folyamat, 
mondanám, hogy Róma sem egy nap alatt volt építve. Minden ilyen csomópontban 
egyszerűen nincs meg minden, hogy fogalmazzak..., az eszközök megvannak, a folyamat 
nem olyan, hogy egyből minden megfelel úgy, ahogy annak lennie kell. Néhány napig ott 
néhányan átmennek, mondjuk, egy fehér csíkon, ez előfordul, ez bele van kódolva a 
rendszerbe. Ugyanez igaz a járdaszabadításra is, még akkor is, amikor vannak ilyen szürreális 
élmények azt követően, hogy valaki, mondjuk, elfér a járdán. Örülünk ezeknek a 
visszajelzéseknek, lakóktól is kapunk szerelmesleveleket, bár nyilván Gondos képviselő 
asszony szerint mindenki csak utálja az egészet. Javasolom egyébként, hogy bármilyen ilyen 
technikai észrevétellel vagy a Rév 8 Zrt-t, info@rev8.hu, ami kinn is van a táblákon, vagy 
pedig a JGK Zrt. Parkolási Igazgatóságát keresse mindenki, lakók és egyéb érdeklődök. 
Egyébként a fehér csík a szegélyen engem is zavar, úgyhogy azzal kapcsolatban én is 
intézkedem.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Igen-igen, hozzám is érkeztek jelzések, majd ezeket át fogom adni én is a megfelelő 
illetékességű személyeknek, de hogy csak egyet mondjak, ami egyébként nagyon jogos, 
viszont én is érveltem azzal, hogy a kivitelezés fog ott hamarosan megkezdődni. A Koszorú 
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utca és Magdolna utca sarkán ugye lesz egy pihenőkért, hamarosan elkezdődik a kivitelezése 
ennek, ha minden igaz. Viszont a parkolóhelyek jelen pillanatban az élettel, meg a logikával 
nincsenek összhangban, és az ellentétes oldalon vannak kijelölve, mert a kanyarodás 
szerintem - így tervezőasztalon biztos így volt ésszerű -, viszont a társasházakban élők közül 
többen is jelezték, hogy a kukák kihúzása viszont így nem lesz az igazi. Nyilván van egy 
csomó olyan dolog, amit még itt időközben majd korrigálni kell, és lehet is majd 1-2 helyen 
beavatkozni, mint ahogy korábban is mondtuk már azt, hogy például a mikromobilitási 
pontok esetében, ahol van arra igény, ott meg tudjuk tenni a szükséges korrigálást. De, hogy 
feltegyek én is egy kérdést szokatlan módon a bizottsági ülés végén, nem magamnak, hanem a 
Hivatalnak. Itt van a Főépítész úr, hogy esetleg arról tudna egy rövid szóbeli tájékoztatást 
adni, hogy a Lujza utcai kivitelezéssel mi a helyzet, mert több lakó keresett, hogy még mindig 
nincs meg az aszfaltozás, meg a kisebb hibák kijavítása, és, hogy mikorra várható ennek 
elvégzése. Főépítész úr, ha esetleg ki tudna jönni a mikrofonhoz. Köszönöm szépen.

Bartha Ferenc
Ma volt egy kivitelezői egyeztetés, ahol pontosan ezek a kérdések voltak, amiket Ön föltett 
nekem, mert ugye az aszfaltozás úgy működik, hogy ilyen pici felületet csak úgy nem lehet, 
hiszen több köbméter aszfaltot hoznak egyszerre. Tehát, amikor másutt is van aszfaltozás, 
akkor fogják ezt pótolni, addig meg kellett javítaniuk a szegélyeket, mert nem volt teljesen 
korrekt. A harmadik pedig, hogy két hét múlva fogják megkapni azokat a fákat, amelyeket 
majd be fognak ültetni, illetve körülbelül 3-4 nap múlva jönnek azok a pollerek, amelyek be 
fognak kerülni még oda a fák védelmére az ültető közegekbe, tehát kvázi 2-3 hét múlva, ad 
absurdum, már le is záródhat ez a folyamat, amikor azt mondhatjuk, hogy a Lujza utca kész 
van. Konkrétan, a kérdésre válaszolva.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen. Pacsika Márton, parancsoljon.

Pacsika Márton
Köszönöm, de akkor élnék a lehetőséggel és a Főépítész úrtól én is megkérdezném, hogy ott a 
szegélyeknek van egy dőlése. Minél közelebb vagyunk a Teleki térhez, annál mélyebb a 
dőlése a járda felé a szegélyeknek, míg hogyha a Kálvária tér felé megyünk, ezek a szegélyek 
vízszintessé válnak. Ebből arra következtetek, hogy ez nem egy tervezett rendellenesség, 
hogy úgy mondjam, és ezzel kapcsolatban esetleg tudnak segíteni, hogy ez egyszerűen csak 
egy trehány munka volt, vagy ez így van tervezve. Köszönöm.

Bartha Ferenc
Nem trehány munka volt, ez így van tervezve. Tehát arról van szó, hogy nem változtattuk 
meg az úttestek vízelvezetését, hiszen csak egy faültetésről beszélgetünk. Ahhoz, hogy ne 
változzon meg az út vízelvezetésének a rendszere, az ültető közegek mögött, a járda tövében 
el kell vezetni a vizet. Tehát ott vissza kellett nyomni ezeket a szegélyeket arra, azaz az út 
síkjára, hogy mögötte el tudjon szaladni a víz. Különböző módszerek vannak, ez egyfajta 
módszere a sztorinak az, hogy különböző mértékű a dőlés, az lehet egy kivitelezői 
pontatlanság, de a dőlés, az direkt van.
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük szépen, Főépítész úr. Több kérdést nem látok. Nagyon szépen köszönöm a mai 
munkájukat. Az ülést 17 óra 40 perckor bezárom.

K.m.f.

os
esi e

Camara-Bereczki Ferenc
Városüzemeltetési, Közösségfeji

Környezetvédelmi Bizottsá 
elnök

Váro^fcemeXetési, Közösségfejlesztési és 

 

Környezetvédelmi Bizottság 
al elnök

A jegyzőkönyvet készítette:

A jegyzőkönyv mellékletei: *
1. sz. melléklet a 416/2023. (X. 16.) számú határozat 1. sz. melléklete
2. sz. melléklet a 416/2023. (X. 16.) számú határozat 2. sz. melléklete
3. sz. melléklet - Szavazási lista az Mvoksból
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1. sz. melléklet

Kutyafuttató Házirend

1) Beteg (pl. hasmenéses/köhögő) vagy tüzelő kutyával a futtatót látogatni szigorúan 
TILOS!

2) Kérjük, hogy a kutya érdekében a szükséges oltással rendelkező állatok látogassák a 
kutyafuttatót!

3) Felhívjuk a kutyatulajdonosok és a látogatók figyelmét, hogy a kutyák ürülékének 
eltávolítása a kutyafuttató területén is kötelező!

4) Kérjük a kutyatulajdonosokat és a látogatókat, hogy a kutyát indokolatlanul hosszan 
ne hagyják ugatni, figyeljünk a környéken élők nyugalmára.

5) Kérjük a kutyatulajdonosokat és a látogatókat, hogy a kutyát ne hagyják gödröt ásni. A 
kialakult gödrök a többi látogató számára balesetveszélyesek lehetnek.

6) Megkéijük a kutyatulajdonosokat és a látogatókat, hogy ételt, italt ne fogyasszanak a 
kutyafuttatóban.



2. sz. melléklet: Nyitvartâsi rend

H rr r” rr - / ■ ■ *
I # Kutyafuttató megnevezése NyitvataiHl

1 Horváth Mihály téri kutyafuttató 0-24 óra
2 Leonardo da Vinci köz kis kutyafuttató 0-24 óra
3 Leonardo da Vinci köz nagy kutyafuttató 0-24 óra
4 Brunszvik Júlia téri kutyafuttató 0-24 óra
5 Muzsikus cigányok parkja kutyafuttató 0-24 óra
6 Kálvária téri kis kutyafuttató 5:00-23:00 óra
7 Kálvária téri nagy kutyafuttató 5:00-23:00 óra
8 Teleki téri kis kutyafuttató 0-24 óra
9 Teleki téri nagy kutyafuttató 0-24 óra

10 Stróbl Alajos utcai kutyafuttató 0-24 óra
11 Tisztes utcai kutyafuttató 0-24 óra
12 Szenes Iván téri kutyafuttató 0-24 óra
13 Golgota téri kutyafuttató 0-24 óra
14 Gyulai Pál utcai kutyafuttató 0-24 óra
15 Tömő utcai kutyafuttató 0-24 óra



Melléklet

Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 
2023. október 16-i ülés 

NYILVÁNOS

Szavazás eredménye

Ideje: 2023 október 16 16:36
Típusa:
Határozat:

Nyílt
404 Elfogadva

Egyszerű

Tárgya: Napirend

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen -
Pető Bálint Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen
Kaiser Edvin Sándor Távol -



Szavazás eredménye

Ideje: 2023 október 16 16:38
Típusa:
Határozat:

Nyílt
405 Elfogadva

Egyszerű

Tárgya: Blokkos szavazás

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen -
Pető Bálint Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -



Szavazás eredménye

Ideje: 2023 október 16 16:39
Típusa: Nyílt
Határozat: 406-408 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 1.1. Javaslat életveszély elhárítása iránti társasházi kérelmek
elbírálására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név
Bálint Gergely
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Gondos Judit
Hermann György
Pacsika Márton
Pető Bálint
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Szilágyi Demeter
Dr. Tarcsay Tibor
Kaiser Edvin Sándor

Szavazás eredménye

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol

Frakció

Ideje: 2023 október 16 16:40
Típusa: Nyílt
Határozat: 409-412 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: : Napirend 1.2. Javaslat „Homlokzatfelújítási támogatások 2023” pályázatok 
elbírálására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09



Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks
Bálint Gergely Igen
Camara-Bereczkí Ferenc Miklós Igen
Gondos Judit Igen
Hermann György Igen
Pacsika Márton Igen
Pető Bálint Igen
Stettner István Igen
Szarvas Koppány Bendegúz Igen
Dr. Szilágyi Demeter Igen
Dr. Tarcsay Tibor Igen
Kaiser Edvin Sándor Távol

Frakció

Szavazás eredménye

Ideje: 2023 október 16 16:42
Típusa: Nyílt
Határozat: 413 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend I.3.Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására 
Budapest, VIII. kerület Szentkirályi utca és Rökk Szilárd utca 
zöldfelületeinek növeléséhez

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen -
Pető Bálint Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2023 október 16 16:45
Típusa: Nyílt
Határozat: 414 Elfogadva

Tárgya: Napirend 1.4. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a
Budapest VIII. kerület Lujza utca, Szerdahelyi utca, Nagytemplom utca 
közvilágítási hálózat rekonstrukciójához

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név
Bálint Gergely
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Gondos Judit
Hermann György
Pacsika Márton
Pető Bálint
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Szilágyi Demeter
Dr. Tarcsay Tibor
Kaiser Edvin Sándor

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol

Frakció

Szavazás eredménye

Ideje: 2023 október 16 16:57
Típusa: Nyílt
Határozat: 415 Elutasítva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 1.5. Javaslat kutyafuttatók házirendjének és nyitvatartási
rendjének elfogadására (módosító javaslat)

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 2 20.00 18.18
Nem 7 70.00 63.64
Tartózkodik 1 10.00 9.09
Szavazott 10 100.00 90.91



Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen 11 100.00
Megjegyzés:

Név Voks Frakció
Gondos Judit Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Bálint Gergely Nem -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Nem -
Hermann György Nem -
Pacsika Márton Nem -
Pető Bálint Nem -
Szarvas Koppány Bendegúz Nem -
Dr. Tarcsay Tibor Nem -
Stettner István Tart. -
Kaiser Edvin Sándor
Szavazás eredménye

Távol -

Ideje: 2023 október 16 16:58
Típusa: Nyílt
Határozat: 416; Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 1.5. Javaslat kutyafuttatók házirendjének
rendjének elfogadására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen 11
Megjegyzés:

100.00

és nyitvatartási

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen -
Pető Bálint Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2023 október 16 16:59
Típusa: Nyílt
Határozat : 417-418 Elfogadva

Tárgya: Napirend 1.6. Javaslat a „Fogadj örökbe egy közterületet! 2023” tárgyú
pályázat második fordulójában érkezett pályázatok elbírálásával kapcsolatos 
döntések meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen -
Pető Bálint Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -

Szavazás eredménye

Ideje: 2023 október 16 17:00
Típusa: Nyílt
Határozat: 419-432 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 1.7. Javaslat a „Kerékpáros közlekedés támogatása 2023” tárgyú 
pályázat második fordulójában érkezett pályázatok elbírálásával kapcsolatos 
döntések meghozatalára

Eredménye_____________ Voks:_____Szav%____ Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00



Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név
Bálint Gergely
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Gondos Judit
Hermann György
Pacsika Márton
Pető Bálint
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Szilágyi Demeter
Dr. Tarcsay Tibor
Kaiser Edvin Sándor
Szavazás eredménye

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol

Frakció

Ideje: 2023 október 16 17:03
Típusa: Nyílt
Határozat: 433; Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 1.8.
meghozatalára

Javaslat közúti közlekedéssel kapcsolatos döntések

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10
Nem 0
Tartózkodik 0

100.00
0.00
0.00

90.91
0.00
0.00

Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0
T ávol 1

0.00
9.09

Összesen 11
Megjegyzés:

100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen -
Pető Bálint Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol



Szavazás eredménye

Ideje: 2023 október 16 17:17
Típusa: Nyílt
Határozat: 434; Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 1.9.: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására 
a Budapest, Vili, kerület Harminckettesek tere forgalmi rendjének 
visszaállítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név
Bálint Gergely
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Gondos Judit
Hermann György
Pacsika Márton
Pető Bálint
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Szilágyi Demeter
Dr. Tarcsay Tibor
Kaiser Edvin Sándor

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol

Frakció



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2023 október 16 17:22
Típusa: Nyílt
Határozat : 435; Elfogadva

Tárgya: Napirend ILI. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi
Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 15.) 
önkormányzati rendelet III. módosítására és a 2024-2026. évet érintő előzetes 
kötelezettségvállalásra vonatkozó döntésekre

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen -
Pető Bálint Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -

Ideje: 2023 október 16 17:26
Típusa: Nyílt
Határozat: 436; Elfogadva
Egyszerű



Tárgya: Napirend IL2. Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt.
Közszolgáltatási szerződésének módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 80.00 72.73
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 2 20.00 18.18
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név
Bálint Gergely
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Hermann György
Pacsika Márton
Pető Bálint
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Tarcsay Tibor
Gondos Judit
Dr. Szilágyi Demeter
Kaiser Edvin Sándor

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Tart. 
Tart. 

Távol

Frakció

Szavazás eredménye

Ideje: 2023 október 16 17:28
Típusa: Nyílt
Határozat : 437 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend IL3. Javaslat az Európai Bizottság által meghirdetett
„LIFE-2023-CET-OSS - Integrated services for clean energy transition in 
buildings and businesses" („Integrált szolgáltatások a tiszta energiára való 
átálláshoz az épületekben és a vállalkozásokban”) tárgyú pályázati felhíváson 
való induláshoz szükséges döntések meghozatalára

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen 11 100.00



Név Voks
Bálint Gergely Igen
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen
Gondos Judit Igen
Hermann György Igen
Pacsika Márton Igen
Pető Bálint Igen
Stettner István Igen
Szarvas Koppány Bendegúz Igen
Dr. Szilágyi Demeter Igen
Dr. Tarcsay Tibor Igen
Kaiser Edvin Sándor Távol

Frakció

Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2023 október 16 17:29
Típusa: Nyílt
Határozat: 438; Elfogadva

Tárgya: Napirend IL4. Javaslat a „Csapody Vera munkásságára reflektáló köztéri 
műalkotás elkészítésére” elnevezésű ötletpályázattal kapcsolatos döntés 
meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen -
Pető Bálint Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -



Szavazás eredménye

Ideje: 2023 október 16 17:30
Típusa: Nyílt
Határozat: 439; Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend H.5. Javaslat emléktábla és botlatókő elhelyezésére

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks
Bálint Gergely Igen
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen
Gondos Judit Igen
Hermann György Igen
Pacsika Márton Igen
Pető Bálint Igen
Stettner István Igen
Szarvas Koppány Bendegúz Igen
Dr. Szilágyi Demeter Igen
Dr. Tarcsay Tibor Igen
Kaiser Edvin Sándor Távol

Frakció

Szavazás eredménye

Ideje: 2023 október 16 17:30
Típusa: Nyílt
Határozat: 440; Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend II.6. Javaslat a Karácsony Sándor Közalapítvány a Józsefvárosért
támogatási szerződésének módosítására, valamint új támogatási szerződés 
megkötésére

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00



Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks
Bálint Gergely Igen
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen
Gondos Judit Igen
Hermann György Igen
Pacsika Márton Igen
Pető Bálint Igen
Stettner István Igen
Szarvas Koppány Bendegúz Igen
Dr. Szilágyi Demeter Igen
Dr. Tarcsay Tibor Igen
Kaiser Edvin Sándor Távol

Frakció

Szavazás eredménye

Ideje: 2023 október 16 17:31
Típusa: Nyílt
Határozat: 441 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend II.7. Javaslat a Józsefváros Közbiztonságáért Közalapítvány
támogatási szerződésének módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen 11 100.00
Megjegyzés: 
Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen -
Pető Bálint Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -



Szavazás eredménye

Ideje: 2023 október 16 17:32
Típusa:
Határozat:

Nyílt
442 Elfogadva

Egyszerű

Tárgya: Napirend IL8. Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi
határozatok és a veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések 
végrehajtásáról, az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb 
eseményekről és az átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen -
Pető Bálint Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -


